



逸夫書院資訊科技設施重新開放

林健忠電腦中心及多媒體電腦中心將於 2021 年 3 月 8 日（星期一）起重新開放。
歡迎逸夫書院同學及教職員使用設施。

開放時間（教學學期）	一週 7 天 24 小時開放
------------	----------------

為減低新冠肺炎（COVID-19）在校園內傳播風險，所有使用者必須遵守以下措施：

- 所有使用者使用設施時必須佩戴口罩
- 所有使用者於使用設施前必須先自行量度體溫
- 所有使用者於使用設施時應時刻保持1米社交距離
- 電腦中心內嚴禁飲食
- 所有使用者必須遵守政府之《預防及控制疾病條例》，包括及不限於《預防及控制疾病(禁止羣組聚集)規例》(第 599G 章) 及《預防及控制疾病(佩戴口罩)規例》(第 599I 章)之規定
- 除以上措施外，使用者亦須遵守場地使用守則

同心抗疫，多謝合作。

資訊科技資源規劃及設施管理委員會

2021 年 3 月 5 日



資訊科技資源規劃及設施管理委員會



Re-opening of Shaw College IT Facilities

The operations of Lam Kin Chung Computer Laboratory and Multimedia Laboratory will resume normal with effect from **8 March 2021 (Monday)**. All students and staff of Shaw College are welcome.

Opening Hours (Teaching Term)	24 hours a day, 7 days a week
---------------------------------	-------------------------------

To prevent the spread of COVID-19 on campus, all users must observe the following measures:

- All users are required to wear a face mask when using the facilities
- All users are required to measure the body temperature before using the facilities
- All users should properly maintain 1 m social distancing at all times when using the facilities
- No drinking and eating is allowed
- All users must comply with the Prevention and Control of Disease Ordinance of the Government, including but not limited to Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation (Cap. 599G) and Prevention and Control of Disease (Wearing of Mask) Regulation (Cap. 599I)
- In addition to the above measures, all users must observe the User Guidelines of Venues

Thank you for your understanding and co-operation.

IT Resources Planning and Facilities Management Committee
5 March 2021



IT Resources Planning and
Facilities Management Committee